
Vlakglasmuseum Ravenstein 

In het interview bij Programma Focus van DTV-Oss,  afgelopen vrijdag, vernamen wij dat de 
gesprekken tussen het bestuur van het Vlakglasmuseum en de wethouder vastgelopen zijn. Dat is 
zeer spijtig. Maar tegelijkertijd horen we ook tijdens dit interview dat de wethouder alternatieven 
aanbiedt en voornemens is in gesprek te blijven met ditzelfde bestuur en ook met de andere 
betrokken partijen en organisaties in Ravenstein.   
Vragen: 
- is de wethouder opnieuw in gesprek of is de wethouder voornemens dit gesprek aan te gaan om 

zodoende tot een realistisch stappenplan te komen?  
- is er wellicht een bemiddelaar nodig om de communicatie weer constructief te hervatten? 

 


